
Vážení žáci, učitelé, zaměstnanci, rodiče, 
 

končí další rok, čeká nás dlouho očekávaná sváteční pohoda, odpočinek, který využijeme k 
načerpání nových sil. 
 
V závěru roku všichni bilancujeme, přemýšlíme o tom, co se nám povedlo a co nikoliv. Věřím, 
že vás škola připravuje na maturitu, na další studium, na pracovní život dobře. Výsledky jsou 
ale vždy závislé hlavně na vaší práci, na vašem zájmu, na vašem přístupu, učitelé jsou 
především vašimi průvodci, rádci. Partnerské jednání a přístup žáků a učitelů se odráží na 
celkové atmosféře ve škole a musím konstatovat, že je velice dobrá. Fungují nastavená 
pravidla, žáci se nebojí komunikovat a vyjádřit svůj názor, přijít za učiteli nebo za mnou 
s dotazy, přáními, problémy. A tak je to správně, jsem za to opravdu vděčný. 
 
I v tomto roce je zapojení vás žáků do školního dění opravdu úžasné. Nemohu uvést všechno, 
tedy zmíním opravdu jen něco, pokud někoho či něco neuvedu, není to, že bych zapomněl, 
ale o akcích ve škole a aktivitách studentů pravidelně informujeme na webu školy a sociálních 
sítích. Jako hlavní událost tedy zmíním fenomenální republikové vítězství v Subterra Cupu ve 
florbale, za něž žáci v úterý převzali ocenění Středočeského kraje. Dále zmíním účast našich 
žáků na konferenci Rada Mladších. Jejich prezentace a vystoupení v Praze i v Plzni bylo 
úžasné a organizátoři je vybrali k účasti v republikovém finále této studentské konference, 
které se konalo v pondělí 16. prosince. Včerejší Zumba při slunovratu je také skvělá akce, 
kterou organizují naši žáci. A samozřejmě zmíním třetí ročník Andělského klepání, kde jsme 
vybrali oproti loňsku dvojnásobně vyšší částku. Ta bude použita samozřejmě ve prospěch 
žáků a k dalšímu zlepšování školního prostředí. Děkuji všem aktivním učitelům i žákům za 
zapojení. 
 
Během roku bylo podstatně modernizováno i vybavení školy, došlo k výměně počítačů ve 4 
učebnách, pořídili jsme další brýle na virtuální realitu, budeme vyměňovat projektory ve 
třídách, plánujeme další inovace na příští rok, věříme, že nám vše vyjde.  
 
Doufáme, že již příští rok konečně proběhne rekonstrukce školní kuchyně. A od příštího roku 
bude probíhat celková rekonstrukce školy, která bude trvat 2 roky. Bude to náročné, ale 
myslím, že vše zvládneme. 
 
Nezastírám, že se během roku vyskytly i problémy. Nebylo jich moc, některé byly skutečné, 
některé možná zbytečně zveličované. Vedení školy veškeré situace, jejich klady i zápory, 
analyzuje. Budeme se stále snažit, aby vše fungovalo, řešilo se a bylo nám všem ve škole 
dobře. Jsem opravdu rád, že mám kolem sebe jak žáky, tak učitele i nepedagogické 
pracovníky, na které je možné se spolehnout, kteří mají většinově zodpovědný a profesionální 
přístup. Nezapomínají však na to, že jsme především lidé, partneři v životě naší školy, kteří 
spolu mají komunikovat, sdílet, podporovat se navzájem. Je velmi časté a snadné poukazovat 
na nedostatky, ale umět ocenit, co se daří, a vzájemně si to říct, není samozřejmé, ale je to 
velice potřebné. Poděkujte tedy i vy svým učitelům, rodičům, přátelům. Věřte, že budou mít 
radost, pokud uvidí, že máte radost vy a že jste spokojení. A pokud jsou někteří z vás v závěru 
roku unaveni, jistě naberete nové síly během poměrně dlouhého volna a v lednu přijdete do 
školy i práce nabiti pozitivní energií s pozitivními myšlenkami. 
 
Všichni se moc těšíme na Vánoce. Užijte si je, učte se a pracujte o Vánocích tak, jak je potřeba. 
Ale myslím, že se v této době hlavně odpočívá a dívat se na pohádky, setkat se s blízkými a 
strávit společné chvíle, je potřebné a důležité. Učitelé tedy budou shovívaví k útlumu učení o 
Vánocích, a vy se začnete pilně učit hned po návratu do školy začátkem ledna. Ale pokud má 
někdo „resty“ např. ve své maturitní práci či přípravě, jistě využije tento čas na doplnění všeho 
potřebného. 

Oslavte také příchod Nového roku, užijte si novoročního veselí, ale samozřejmě střízlivě, 
zodpovědně a s rozumem. A během oslav Silvestra vzpomeňte stejně jako já na školu, je to 
významná součást vašeho života. Trávíte zde velkou část každého pracovního dne a my 
s vámi, proto je potřeba na atmosféře a přátelském a bezpečném prostředí školy společně 
pracovat. V lednu se těšte do školy, která „nás baví a chodíme sem rádi“. I moje práce je pro 



mě smysluplná a baví mne, pokud vidím spokojené mladé lidi a spokojené kolegy. A věřím, že 
to tak funguje u velké většiny z vás. 

Popřejte jménem vedení školy a všech učitelů hezké Vánoce i vašim rodičům a blízkým, 
poděkujte jim jak za sebe, tak jménem celé školy za podporu. A pokud by někdo měl jakékoliv 
připomínky, pozitivní i negativní, jakékoliv dotazy a nejasnosti, může se na nás vždy obrátit.  

Součástí naší školy nejsou jen žáci a učitelé, ale i Domov mládeže, školní jídelna, ekonomický 
úsek a provozní zaměstnanci, vážím si práce všech, kteří se na chodu celé organizace podílejí. 
Přeji hezké Vánoce vám všem. 

Tedy „Škola nás baví, chodíme sem rádi“. 
 
Vás ředitel a celé vedení školy 

 


